
 
Protokół Nr 34/2013 

 
Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 
18 grudnia  2013 roku. 
 
Przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Mierzwa 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza projektu budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2013 rok (przygotowanie 

przez komisje opinii do projektu budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2014 r. ). 
3. Analiza materiałów na XXXVIII sesję Rady Powiatu.  
4. Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1.Wanda Słabosz-Skarbnik Powiatu, 
2.Wioletta Kardas-Przewodnicząca Komisji Oświaty, 
3.Mirosław Misiak-Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego, 
4.Przemysław Panicz-Zastępca Przewodniczącego Komisji ds. Wsi, 
5.Paweł Prochota-Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 
Ad.1 
 
Przewodniczący Komisji  przywitał wszystkich zebranych i przedstawił porządek dzisiejszego 
posiedzenia. Przewodniczący komisji zaproponował, aby zmienić porządek  
i w pkt 2 umieścić pkt 3 a w pkt 3 pkt 2. Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe.  
Porządek dzisiejszych obrad przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza materiałów na XXXVIII sesję Rady Powiatu.  
3. Analiza projektu budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2013 rok (przygotowanie przez 

komisje opinii do projektu budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2014 r.). 
4. Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.2 
 
Przewodniczy komisji przedstawił projekty uchwał na XXXVIII sesję w następujących 
sprawach: zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2013  
Nr XXVII/209/2012 Rady Powiatu w Kluczborku, zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
zmiany  Uchwały   Nr  XXIX/227/2013  Rady   Powiatu   w  Kluczborku z dnia  21 marca 
2013 r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok, ustalenia stawki opłaty za korzystanie 
przez operatorów publicznego transportu zbiorowego i przewoźników drogowych  
z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Kluczborski, określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kluczborskiego, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kluczborski, udostępnionych  
dla operatorów publicznego transportu zbiorowego i przewoźników drogowych oraz ustalenia 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Radni jednogłośnie, 10 głosami za,  wyrazili 
pozytywne opinie o powyższych projektach uchwał.   
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Ad.3 
 
Głos zabrał pan Starosta, który przedstawił autopoprawkę zarządu powiatu do projektu 
budżetu powiatu kluczborskiego na 2014 rok.   
Pan Starosta poinformował, że autopoprawka wprowadza do projektu budżetu na 2014 rok  
nowe środki finansowe w związku z otrzymaną dotacją na z budżetu państwa i dotacji  
z gminy Wołczyn na drogę Wołczyn-Krzywiczyny-Komorzno, projektem z POKL 
realizowanym przez PUP „Bliżej do celu” na 2014 rok, gdzie  PUP otrzymał dofinansowanie 
na ten cel w wysokości około 300 tys. zł. Ponadto autopoprawka wprowadza do budżetu 
kwoty otrzymanych dotacji z gmin. W związku z powyższym budżet na 2014 rok zostanie 
zwiększony o około 2 mln. 160 tys.  404 zł.  
Pan Starosta poinformował, że RIO przysłało opinie o projekcie budżetu powiatu na 2014 rok 
oraz o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, projekt 
budżetu otrzymał pozytywną opinię, natomiast opinia o projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej jest opinią z uwagami. Pan Starosta 
poinformował, że główną przyczyną opinii z uwagami jest ciągle nie rozwiązany spór  
z Regionalną Izba Obrachunkową w Opolu o umowę z firmą Siemens, spór jest wciąż  
w Naczelnym Sadzie Administracyjnym.  
Pan Starosta poinformował ponadto, że opinia o możliwości sfinansowania deficytu 
określonego w projekcie uchwały budżetowej na 2014 rok,  jest również pozytywna.  
Radna Irena Kielar zapytała o to, czy będą podwyżki dla pracowników administracyjnych. 
Pan Starosta odpowiedział, że blokada wzrostu wynagrodzeń dla administracji jest już po raz 
kolejny w przeciągu siedmiu lat. Pan Starosta stwierdził, że w administracji samorządowej 
przy wyliczeniach do projektu budżetu, wynagrodzenia zaplanowane są na poziomie wzrostu 
1%, co daje możliwość jakiejkolwiek regulacji.   
Powyższa regulacja nie jest przeprowadzana na początku roku ale w jego trakcie.    
Radna Irena Kielar poruszyła kwestię nadużyć jeżeli chodzi o niepełnosprawne dzieci 
chodzące do szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych.   
Rady Tadeusz Konarski stwierdził, że problem powyższy jest bardzo złożony i dotyczy złej 
sprawozdawczości, czasami trudno zakwalifikować dyrektorowi wagę do której zaliczyć dana  
niepełnosprawność. Pan Starosta dodał, że na Dyrektorze danej placówki ciąży 
odpowiedzialność karno-skarbowa, jeżeli chodzi o tą sprawę.  
Kolejno Przewodniczący komisji odczytał opinie poszczególnych komisji rady o projekcie 
budżetu powiatu kluczborskiego na 2014 rok.   
Komisja zapoznała się z opiniami poszczególnych komisji: 
-Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny, 
-Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego, 
-Komisji ds. Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w głosowaniu 9 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i wstrzymujących się,  zaakceptowała projekt Uchwały Budżetowej na 2014 rok,   
co należy rozumieć jako wyraz pozytywnej opinii o przedłożonym projekcie budżetu. 
Powyższa opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

        
Ad.4 
 
Członkowie komisji otrzymali dane dotyczące kosztów poniesionych na utrzymanie szkół  
i placówek Powiatu Kluczborskiego w roku 2012, godzin ponadwymiarowych w roku 2013, 
kosztów urlopów dla poratowania zdrowia nauczycieli w roku 2013.  
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Ad.5 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu  
i Rozwoju Gospodarczego podziękował wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu 
i zamknął dzisiejsze posiedzenie.  
 
Na tym protokół zakończono.   
 
 
 
 

       Przewodniczący Komisji  

     Leszek Mierzwa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Hołdys 

 


